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Přítomni: Šelep, Nechanský, Mečíř, Hájek, Kubát        
 

 

 

Rada města 

 

- projednala nabídku firmy MAJK, Ing.Michal Masojídek, Praha 8 na provedení úprav 

společných (STA), individuálních televizních antén a TV rozvodů na objektech a 

bytových domech v majetku města v souvislosti s digitalizací TV vysílání; ceny se 

pohybují v rozsahu 3 – 10 tisíc Kč/dům 

* usnesení: rada nabídku přijímá, požaduje, aby úpravy antén a TV rozvodů byly 

dokončeny nejpozději do 30.6.2011 

- projednala žádost starosty města Rokytnice nad Jizerou o úhradu neinvestičních výdajů 

města na žáky Základní školy praktické a Základní školy speciální v Rokytnici nad 

Jizerou, kteří mají trvalé bydliště v Jablonci nad Jizerou; bez položkového vyúčtování 

jsou tyto výdaje vyčísleny na sumu 17.488,80 Kč na jednoho žáka za školní rok 

2010/2011; jedná se celkem o tři naše žáky, kteří tuto školu v Rokytnici nad Jizerou 

navštěvují; pan starosta Matyáš v žádosti vyslovuje i obavu, že bez přispění dotčených 

okolních obcí může být provoz této školy v budoucnosti ohrožen 

* usnesení: rada se vynasnaží postupovat v této věci vstřícně, ponechává ji však otevřenou 

a ukládá městskému úřadu zajistit do příštího zasedání rady přehled o neinvestičních 

nákladech za školní rok 2010/2011 na žáka v ZŠ Jablonec nad Jizerou (položkově) a 

vyžádat si od ředitelky ZŠP a ZŠS v Rokytnici nad Jizerou položkové vyúčtování 

kalkulovaných neinvestičních výdajů 

- projednala záměr MěÚ pořídit pro úsek správy a údržby majetku města náhradu za 

dosluhující malotraktor (nákup této techniky je krytý schváleným rozpočtem města na rok 

2011) 

* usnesení: rada z důvodů finančních neuvažuje o nákupu techniky nové, ale použité – 

v dobrém stavu; ukládá městskému úřadu provést poptávku v rámci ČR i Střední 

Evropy, nabídky předložit radě k posouzení a rozhodnutí 

- vzala na vědomí informaci starosty města o tom, že Město Jablonec nad Jizerou bylo 

v soutěži „O Zlatou popelnici 2010“ vyhodnoceno jako nejlepší v rámci Libereckého 

kraje před druhým Novým Borem a třetím městem Dubou; jedná se o soutěž v třídění 

komunálního odpadu; s prvenstvím je spojena i věcná cena (váza) a finanční prémie 

50.000,- Kč  

- vzala na vědomí informaci o nově vyhlašovaných dotačních titulech Státního fondu 

životního prostředí 

- projednala záměr MěÚ využít v rámci stavební rekonstrukce silnice I./14 možnosti 

získání odfrézovaného asfaltového krytu (tzv. recyklát) k zpevnění prostranství před 

kulturním domem a přilehlých chodníků pro pěší 

* usnesení: rada s tímto záměrem souhlasí 

- vzala na vědomí průběžnou informaci MěÚ o průběhu realizace projektů „Zateplení 

budov ZŠ, MŠ a ZUŠ v Jablonci nad Jizerou a změna systému vytápění“, projektu 

„Dětské hřiště Jablonec nad Jizerou“ a projektu „Výstražný protipovodňový systém 

Jablonec nad Jizerou / Poniklá“ 

- v souvislosti s chystanou výstavbou dětského hřiště v Pilišťatech znovu poukázala na 

časté nerespektování zákazu vjezdu všech motorových vozidel do tohoto prostoru 

(výjimku zde má ze strany od bývalé struhy pouze dopravní obsluha, při fotbalovém utkání 

zde však lze napočítat i 60 parkujících vozidel); toto je stav zcela nevyhovující a 

nebezpečný 

* usnesení: rada ukládá MěÚ projednat toto s dopravním inženýrem DI Policie a žádat o 

změnu režimu „dopravní obsluhy“ v prostoru zákazu vjezdu na režim přísnější – 

například „mimo vozidel s povolením MěÚ Jablonec nad Jizerou“ a požadovat na Policii 

ČR, aby zde dodržování zavedeného režimu prosadila 
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- projednala opatření proti občas se vyskytujícímu zneužívání městem zdarma občanům 

poskytovaných barevných plastových pytlů na třídění komunálního odpadu k jiným 

účelům 

* usnesení: distribuční místa dostanou pokyn k vydávání max. 2 kusů pytlů jedné barvy 

najednou 

- vzala na vědomí informaci MěÚ o postupné realizaci opatření vůči dlužníkům města 

(poslední výzvy, splátkové kalendáře, vymáhání soudní cestou); v této souvislosti 

s uspokojením konstatovala, že své závazky vůči městu již vyrovnali a ze seznamu 

dlužníků města byli v minulých dnech vymazáni 

  pan Fajfr Jaroslav 

  pan Rožič David 

  paní Vilčková Ivana 

  pan Kazda Jiří 

  paní Mikesková Markéta 

- shodla se na tom, že své příští zasedání rozšíří o výjezd do terénu a provede obhlídku 

parcel a cest v majetku města, o jejichž údržbu (úpravu, zpevnění, vymýcení od náletových 

dřevin) bylo občany požádáno 

- uložila městskému úřadu zpracovat a zavést „Podmínky půjčování mikrobusu VW“; 

mikrobus město hodlá poskytovat k dispozici i místním spolkům a zájmovým 

organizacím, zejména pro práci s mládeží 

- projednala žádost pana Miloslava Mečíře o souhlas města s jeho záměrem uspořádat 

společenskou kulturní akci „Motosraz“ v prostorách areálu Městský dvůr 

* usnesení: rada nemá k tomuto záměru námitek za předpokladu řádného pořadatelského 

zabezpečení akce a souhlasu ostatních nájemců areálu Městský dvůr s využitím těchto 

prostor 

- projednala nabídku firmy OTIS a.s. Praha na provedení repase osobního výtahu v domě 

čp. 805 (dům s pečovatelskou službou); celkové náklady této generální opravy firma 

vyčíslila na 249 tis. Kč 

* usnesení: vzhledem k stále častěji se vyskytujícím poruchám výtahu v domě čp.805 a 

z toho plynoucím nesnázím jeho obyvatel rada s provedením repase souhlasí; ukládá 

městskému úřadu pokusit se alespoň o částečné získání vnějšího finančního krytí této 

akce (mimo rozpočet - grant, dotace, sponzoring) a s dodavatelem projednat případná 

úsporná opatření 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Úplnost a správnost potvrzují: Ing.Miroslav Kubát, v.r.   

           Václav Hájek, v.r.  


